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Obec Tibava, Tibava 131, 073 01 Sobrance 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 
ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA KONANÉHO  

DŇA 13.12.2023 o 16.30 HOD. 

na Obecnom úrade v Tibave – malá sála 

 

 

 

PRÍTOMNÍ : 

 

 

STAROSTA OBCE:   Marián Čuhanič 

 

 

POSLANCI:  Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter,  

 Lukačko Marcel, Mgr. Bilohlávek Dávid, Mgr. Kasič Marek, Viňanská 

Marcela 

 

HLAVNÝ KONTROLÓR OBCE TIBAVA (HKO):  Majoroš Jaroslav 

  

ZAPISOVATEĽ ZÁPISNICE:  Bc. Monika Lukačková          

 

Ďalej prítomní: Pivnica Tibava s.r.o. v zastúpení Monika Bunčáková, Katarzyna Agnieszka Jančo, 

Kvetoslav Kentoš, JUDr.Ing. František Demčík (advokát ) 

 

          

 

1. Otvorenie 
Zasadnutie zo dňa 13.12.2023 otvoril a viedol starosta Marián Čuhanič. V úvode starosta obce 

privítal všetkých prítomných poslancov i hostí. Na zasadnutí boli prítomní 7 zo 7 poslancov, preto 

bolo konštatované, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

 

2. Schválenie programu rokovania 
Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá bola riadne 

vyvesená na úradnej tabuli obce.  

O doplnenie do programu OZ požiadali : 

Poslanec Peter Kudelás - Projekt FK Tibava 

Poslanec Mgr. Dávid Bilohlávek - Chladničky dom smútku 

Občianka Katarzyna Agnieszka Jančo – chodníky v obci 

 

Všetci prítomní poslanci schválili program  Obecného zastupiteľstva konaného 13.12.2023 

s doplnením. 

ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 
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3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Zapisovateľkou bola určená Bc. Monika Lukačková a za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

Marián Marcin a Peter Kudelás. 

 

Všetci prítomní poslanci schválili zapisovateľa i overovateľov zápisnice.  

ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

 

4. Doplnený bod programu : 
Starosta obce dal slovo občianke p. Katarzyne Agnieszke Jančo, ktorá mala otázku ohľadom 

opravy chodníkov na vyšnom konci dediny.  Občianka vysvetlila, že chodník je v dezolátnom stave 

a nie je možné po ňom prejsť pešo a s kočíkom už vôbec nie. Starosta obce vysvetlil občianke, že 

o stave a nutnosti chodníka vie, no žiaľ projekt, ktorý bol schválený, bol zrušený z dôvodu 

odstúpenia zhotoviteľa od zmluvy. Je potrebné počkať na novú výzvu, pretože obec nie je schopná 

na vlastné náklady zhotoviť či opraviť chodníky. Poslanci diskutovali o momentálnej situácií 

a nutnosti pomôcť rodine aspoň čiastočnou opravou chodníka. Pani Jančo mala prosbu na posunutie 

dopravného značenia- názvu obci Tibava z dôvodu rýchlostí aut a taktiež na vyčistenie upchatých 

„šancov“.  

 

Všetci prítomní poslanci berú na vedomie potrebu posunúť dopravné značenie názvu dediny až 

za časť obce „Táňa“. 

 

Poslanci diskutovali i o možnosti a spôsobe zabezpečenia merača rýchlostí na smer Choňkovce. 

 

5. Schválenie návrhu VZN 5/2023 o miestnych daniach a miestnom 
Starosta dal slovo hosťovi p. Monike Bunčákovej, ktorá zastupovala firmu Pivnica Tibava s.r.o.. 

Paní Bunčáková predniesla pripomienku ku návrhu VZN 5/2024 a to konkrétne čl.5 Sadzba dane, 

odst. 1 Správca dane určuje ročnú sadzbu dane z pozemkov, bod d) zastavané plochy a nádvoria a 

ostatné plochy vo výške 0,40 %. Pripomienka pozostávala z dôvodu vysvetlenia, prečo sa zastavané 

plochy a nádvoria spojili s ostatnými plochami do jednej kategórie a ešte sa i navýšilo z 0,25 % na 

0,40 %. Vysvetlila že pre Pivnicu Tibava s.r.o. to je neprospešné, pretože sa jedná o pozemky – 

ostatné plochy, ktoré nemajú žiadne využitie. Po konzultácií s právnikom, ktorý vyhotovil návrh 

VZN 5/2023 a odsúhlasení s poslancami, sa dohodlo, že bod d) zastavané plochy a nádvoria a 

ostatné plochy sa rozdelia na  d) zastavané plochy a nádvoria,  e) ostatné plochy. Na otázku 

poslancov, prečo obec navýšila dane v návrhu VZN, starosta obce vysvetlil, že obec nemenila dane 

z nehnuteľností už niekoľko rokov a dal slovo poslancom, aby sa vyjadrili ku výške resp. aby 

navrhli výšku daní. Právnik JUDr. Ing.František Demčík poznamenal, že obec Tibava má najnižšie 

dane v okolí. 

 

Všetci poslanci (7 poslanci) súhlasili so zmenou v návrhu VZN č.5/2023 o miestnych daniach a 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, nasledovne: 

Čl. 5 Sadzba dane, ods. 1 Správca dane určuje ročnú sadzbu dane z pozemkov vo výške:: 

a) orná pôda, chmeľnice, vinice, ovocné sady 0,80 %, 

b) trvalé trávnaté porasty 0,75 %, 

c) záhrady 0,40 %, 

d) zastavané plochy a nádvoria a ostatné plochy 0,40 %, 

e) stavebné pozemky 0,30 %. 

ZA: 7 
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PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 
Starosta obce pokračoval v oboznamovaní poslancov so všetkými zmenami v návrhu VZN č. 

5/2023 a po ukončení dal slovo zasa poslancom. Poslanec Mgr. Kasič mal otázku na vývoz 

komunálneho odpadu, či by nebolo možné, aby obec prešla na systém s nálepkami. Na čo mu 

starosta obce vysvetlil, že najlepším a najspravodlivejším riešením, by bolo váženie odpadu, čo 

zatiaľ Fúra neponúka. Poslanci ďalej diskutovali o vývoze odpadu. 

 

Všetci poslanci (7 poslanci) súhlasili s návrhom VZN č.5/2023 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, po zmene v Čl. 5 Sadzba dane, ods. 1. 

ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

6. Kontrola plnenia uznesení z OZ 21.9.2023 
Uznesenie č. 24 /2023 – overovatelia zápisnice, zapisovateľ – Ok 

Uznesenie č. 25 /2023 – program OZ 

Uznesenie č.26/2024 - kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tibave 

konaného dňa 29.6.2023 – Ok 

Uznesenie č. 27 /2023 - VZN 3/2023 – Ok  

Uznesenie č. 28 /2023 - VZN 4/2023 – Ok 

Uznesenie č. 29/2023 – neschválené - spôsob prevodu a zámer predaja vlastníctva nehnuteľného 

majetku obce kúpnou zmluvou ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) 

zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Uznesenie č. 30 /2023 - použitie finančných prostriedkov na realizáciu projektu „ Riešenie detského 

a workoutového ihriska pri ZŠ a MŠ v obci Tibava “ z prostriedkov obce Tibava - Ok 

Uznesenie č. 30/2023 návrh na prijatie uznesení - splnené, uznesenia podpísané zverejnené. 

 

Všetci prítomní poslanci berú na vedomie kontrolu plnenia uznesení z OZ 21.9.2023. 

 
 

7. Odmeny 2023 
Starosta dal slovo poslancom, aby sa vyjadrili ku poslaneckým odmenám za rok 2023. Žiaden 

z poslancov nemal k tomuto bodu žiadne pripomienky ani návrhy a všetci súhlasili s odmenami vo 

výške podľa platného VZN 2/2023. 

 

Všetci prítomní poslanci schvaľujú odmeny pre poslancov Obecného zastupiteľstva v Tibave vo 

výške 300 € na základe platného VZN č. 2/2023 

ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

Odmeny pre zamestnancov obce budú v kompetencií starostu obce a riaditeľky MŠ.   

 

8. Rozpočet obce na rok 2024 
Starosta obce predniesol návrh rozpočtu obce na rok 2024 na základe podkladov, ktoré boli 

každému riadne a vopred zaslané k preštudovaniu. Potom dal slovo poslancom na ich pripomienky 

a návrhy. 

Starosta obce odpovedal na otázku poslanca ohľadom čerpania a navýšenia položky všeobecné 

služby a taktiež vysvetlil, že položky 633 je možné presúvať v rámci celého roka.  
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Po diskusií a dohode poslancov je potrebné vypracovať detailne čerpanie položky 637005 špeciálne 

služby a 637004 všeobecné služby a taktiež opraviť rozpočtové opatrenie a doplniť chýbajúce účty. 

Je potrebné zistiť či položka energie 7000 € z rezervy je len omyl alebo to je skutočné čerpanie. Po 

spracovaní všetkých podkladov a oprave rozpočtu 2024 spolu s rozpočtovým opatrením 1/2023 sa 

uskutoční zastupiteľstvo. Poslanci sa dohodli na termíne zasadnutia OZ a to 20.12.2023 o 16:30. 

 

9. Schválenie kultúrno-spoločenských akcií na rok 2024: 
Po diskusií sa starosta obce spolu s poslancami dohodli na kultúrno – spoločenských akciách na rok 

2024:  

Ples 

MDŽ 

Stavanie mája 

Športový deň – Hurá prázdniny 

Úcta k starším 

Mikuláš 

Vianočný koncert 

 
Všetci prítomní poslanci schvaľujú kultúrno spoločenské akcie na rok 2024 

ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

 

 

10. Rôzne: 
 

Projekty : Všetci prítomní poslanci i starosta sa dohodli, že je potrebné sa zapojiť do výzvy na 

opravu uličiek a chodníkov.  

 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Tibava:  

JUDr. Ing, František Demčík informoval všetkých prítomných o zapracovaných zmenách na 

základe požiadaviek poslancov.  

Poslanci sa zhodli, že je potrebné opraviť Čl. 3, ods. 3) Starosta obce schvaľuje: 

a) prevody vlastníctva hnuteľnej veci, ktorej zostatková hodnota je nižšia ako 2 000,- € na hodnotu 

1000 €. 

Poslanec Mgr. Bilohlávek mal otázku na pripomienku z predošlého zastupiteľstva, kde Čl. 3, ods.3 

bod i ) sa mal zaradiť do kompetencií OZ, avšak v oprave to nie je vidieť. Poslancovi bolo 

odpovedané, že tento bod bol úplne vypustený. 

Pri Čl. 12 Prevod majetku obce a nájom majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa JUDr. 

Ing. Demčík informoval, že zákon hovorí, že obec musí mať definovaný osobitný zreteľ a nie je 

možné ho vypustiť. 

 

Prítomní poslanci schvaľujú : 

A) zmenu v návrhu Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Tibava 

nasledovne :  

Čl. 3 Nakladanie s majetkom obce ods. 3) Starosta obce schvaľuje: prevody vlastníctva hnuteľnej 

veci, ktorej zostatková hodnota je nižšia ako 1 000,- €, 

B) návrh Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Tibava po zmene. 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 1 
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FK Tibava : Slovo dostal poslanec Peter Kudelás zastupujúci FK Tibava, ktorý vysvetlil 

momentálnu situáciu na ihrisku v Tibave. Na ihrisko sa vyzbieralo 1 500 € na závlahu, ktorá už je 

zabudovaná. Avšak sa zistilo, že ihrisko má 1,5 m výškový rozdiel. Poslanec Kudelás dal návrh, či 

by nebolo možné zmeniť použitie účelovo viazanej finančnej dotácie 3000 € z rozpočtu obce pre 

FK Tibava, schválených Uznesením č. 21/2023 na úpravu – vyrovnanie terénu na ihrisku v Tibave. 

 

Prítomní poslanci berú na vedomie zmenu použitia účelovo viazanej finančnej dotácie z 

rozpočtu obce pre FK Tibava vo výške 3 000 €, schválených Uznesením č. 21/2023. Dotácia 

bude využitá na úpravu – vyrovnanie terénu na ihrisku v Tibave. 

 

DODATOK č.2 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu: 

Starosta obce informoval prítomných poslancov o potrebe schválenia a následného podpísania 

Dodatku č.2 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu, ktorým sa predlžuje platnosť zmluvy 

o 4 roky t.j. do 31.12.2027.  

 

Všetci prítomný poslanci schvaľujú DODATOK č.2 k Zmluve o zriadení spoločného obecného 

úradu uzavretej podľa § 20a Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov zo dňa 31.12.2015 

ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

 

Poslanec Mgr. Marek Kasič mal na záver zastupiteľstva prosbu na starostu, či by nebolo možné 

vypracovať stručnú správu o činnosti Sociálneho podniku s.r.o.. Starosta súhlasil s vypracovaním 

správy a poďakoval sa všetkým prítomným za účasť na zasadnutí OZ. 

 

 

Zapisovateľka:  Bc. Monika Lukačková     …...............................  

 

 

 

        …............................................    

                       Marián Čuhanič 

         starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice     Peter Kudelás                   …............................. 

 

                       Marián Marcin                 ..…........................... 


